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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Đulijano Kos (IDS-ISU) je na 13. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. rujna 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Na neki je način vijećnik Mladen Bastijanić načeo pitanje otpada na te dvije jako bitne lokacije 
kod samoposluge kod hotela Apollo i kod restorana Primorje. Na neki način je već direktor 
komunalnog poduzeća i odgovorio ali ja bi malo proširio to pitanje. Ista problematika nam se 
dešava već dvije godine. Već lani smo na to ukazivali. Znamo da je bila montirana nekakva 
kamera. Nisam siguran da baš kamera na tom dijelu može puno donijeti jer ljudi mogu čak i 
ispravno bacati ali jednostavno u vreći je nepropisno odložen otpad. Ove godine je situacija 
bila puno, puno gora. Sezona je bila puno jaka, otpada je bilo puno više, temperature su bile 
puno više i to je nevjerojatno negativna reklama za sam Rabac. Mislim da moramo jako, jako 
puno sredstva uložit da bi to izbalansirali, a u biti se radi samo o dvije pozicije. Ja bi htio 
sugerirat gospodinu direktoru da ako treba stavi ljude od 0-24 na tu poziciju. Jednostavno tu 
više nemamo mjesta za takve greške. Tu dvije godine kaskamo i tu se jednostavno više ne bi 
smjelo desiti da nam se sljedeće godine opet isto desi. Znači kraj. Htio bi malo napomenuti da 
i u drugim dijelovima Rapca se dešavalo da su kontejneri bili prepuni. Znači da se nije odvozilo 
na vrijeme. Možda se odvoz i vršio na vrijeme ali jednostavno su se kontejneri brže punili nego 
što je bilo predviđeno. Mislim da u tim situacijama vi imate stalno ljude na terenu koji bi trebali 
ukazivati. Mislim da je nedopustivo da u turističkim poduzećima sedam dana kontejner bude 
pun i hrpa smeća. Možda to nije na puno lokacija. To se sigurno ne dešava ispred privatnih 
kuća jer će ljudi sami počistiti ili odnijeti negdje drugdje ali na par pozicija ispred zgrada se to 
dešava. I to se ne bi smjelo dešavati. Tim više što imate ljude non stop na terenu.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Donald Blašković, direktor TD 1. Maj d.o.o.: 
„Što se tiče ponovno neugodnih mirisa iz polupodzemnih spremnika, i sami ste rekli, zahtijevat 
ću da se ulože znatna financijska sredstva ne samo u ljudske resurse nego i u dodatni vozni 
park na čemu smo već počeli raditi. Zatražili smo neke ponude i ja se nadam da ćemo te 
neugodne mirise u budućnosti svesti na minimum. Što se tiče problematike u naselju Rabac 
sa otpadom, znalo se dogoditi da su spremnici bili dupkom puni i da je znalo biti otpada i pored 
njih ali sukladno tome, mi smo i vršili dodatni odvoz miješanog komunalnog otpada na području 
Rapca. Uveli smo dodatni odvoz dva puta tjedno. Inače je uobičajeno jedanput tjedno. Ono 
što bi ja volio apelirati našim korisnicima je da slobodno dođu u naše komunalno poduzeće 1. 
Maj i ako im spremnik za miješani komunalni otpad od 80 litara nije dovoljan neka dođe kod 
nas i mi ćemo ga zamijeniti za veći jer cijena, što se tiče varijabilnog dijela u tom dijelu im se 
neće povećati jer se cijena plaća po litri. Tako da, da li vi praznite spremnik od 80 litara tri puta 
ili jedan spremnik od 240 litara, cijena je faktički ista. Onda smeće neće biti okolo spremnika 



već će to biti dovoljna količina spremnika za otpad koji se onda neće uspjeti u jednom tjednu  
napuniti. Isto tako što se tiče odvoza plastične ambalaže, mi smo za plastičnu ambalažu uveli 
dodatni odvoz. Po plastičnu ambalažu u Rabac smo išli svaki tjedan a ne dva puta na mjesec 
kao što je uobičajeno. U naselju Rabac se podijelio spremnik za plastičnu ambalažu u samom 
početku. U početku su se dijelili spremnici od 120 litara. Sada, kao što znamo, došli su dodatni 
spremnici od strane Fonda koje je prijavio Grad Labin. Mi imamo dovoljan broj većih spremnika 
od 240 litara tako da opet apeliram na građane da ukoliko im spremnik od 120 litara za 
plastičnu ambalažu nije dovoljan, da slobodno dođu u našu upravu i dat ćemo im veći spremnik 
od 240 litara.“ 
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